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              R O M Â N I A  
        JUDEŢUL VRANCEA 
      MUNICIPIUL FOCŞANI 
         CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

P R O C E S    V E R B A L 
din 03 februarie 2014 

 
 
 
 

 Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei Municipiului Focşani din B-dul 
Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc şedinţa de îndată a Consiliului Local al Municipiului 
Focşani. 
             D-nul Eduard-Marian Corhană, Secretar al municipiului Focşani, deschide 
şedinţa de îndata din 03.02.2014, şedinţă convocată prin dispoziţia d-lui Primar nr. 190/ 
31.01.2014, constatând că în sală sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali din 
totalul de 21 de consilieri atât cât alcătuiesc Consiliul local municipal în acest moment, 
este astfel îndeplinită condiţia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215 / 2001, privind 
administraţia publică locală, republicată cu modificarile şi completările ulterioare. 
             D-nul Eduard-Marian Corhană, Secretar al municipiului Focşani face precizarea 
că lipsesc d-nii consilieri Cătălin Vrabie şi Gheorghiţă Berbece. 
    
 La sedinta participa: 

 d-nul  Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focşani; 

 d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane; 

 d-nul Dan Liviu Pogorevici – Director Administraţie publică locală; 

 d-nul Dan Cazaciuc – şef serviciu comunicare; 

 d-na Diana Decuseara – Arhitect sef; 

 d-na Rodica Constantinescu – insector serviciu administratie publica locala, 
agricultura, cadastru; 

 d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ; 

 d-na Denise Ana Maria Epure – inspector, serviciul buget contabilitate; 

 d-na Simona Poieană - inspector, serviciul buget contabilitate; 

 d-na Carmen Pascaru – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului 
local. 

            
   La  şedinţă mai participă cetăţeni ai municipiului Focşani, precum şi 
reprezentanţi ai mass-mediei locale.  

 
În continuare dl. Preşedinte de şedinţă Dragoş Puiu Horhocea prezintă proiectele ordinii 
de zi care cuprinde: 
 
1. proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor sume din Fondul de rezervă 
bugetară la dispoziţia Consiliului Local, prevăzut în bugetul local al municipiului Focşani 
pe anul 2014; 
 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă cu 19 voturi 
„pentru”. 
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Se prezintă punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
repartizării unor sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziţia Consiliului 
Local, prevăzut în bugetul local al municipiului Focşani pe anul 2014. 

Dl. consilier Neculai Tănase „d-le Primar, stimaţi colegi am văzut acest proiect 
prin care se alocă 18 miliarde lei şi am înţeles că sunt din fondul de rezervă a Primăriei 
şi am mai înţeles că se alocă toţi banii. Mie mi se pare un pic exagerat, dacă peste o 
săptămâna, două, o lună vom avea iarăşi o problemă din aceasta, cu ce o să ne 
descurcăm în faţa cetăţenilor municipiului Focşani? Dincolo de acest lucru eu aş vota 
acest proiect însă eu nu ştiu unde se duc aceşti 18 miliarde de lei. În primul rând nu 
există o transparenţă, ce firme au participat la deszăpezire, cum s-au împarţit aceşti 
bani, cum s-au repartizat, este netransparent ceea ce se întâmplă acum, asta este 
punctul meu de vedere. În acelaşi timp cred că trebuia într-un fel calculat, să ne 
prezentaţi un calcul, firma „x” a acţionat în Bahne, firma „y” a acţionat în Sud, cât volum, 
cum se repartizează aceşti bani. Nu mi se pare corect şi mi se pare chiar în dispreţul 
cetăţenilor municipiului Focşani. Ştiu că atunci când a venit dl. viceprimar Necula cu 
iniţiativa de a lua utilaje pentru Primărie chiar l-am încurajat şi a fost o iniţiativă foarte 
bună, lăudabilă. Eu cred că utilajele de la Primărie nu au făcut întru-totul faţă însă        
d-le Primar, stimaţi colegi este o sumă mult prea mare, chiar dacă se apropie campania 
electorală, mie mi se pare că aceşti bani sunt daţi la firmele din partid.2 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le consilier „ce are una cu cealaltă, ca sa nu 
spun Prefectura cu cealaltă” ce are campania electorală cu deszăpezitul Focşani-ului?” 

Dl. consilier Neculai Tănase „d-le Primar în momentul în care nu există 
transparenţă în împărţirea acestor bani, era bine să fie transparenţă, eu nu am spus că 
aţi luat bani pentru alegeri, dar se poate interpreta orice.” 

Dl. preşedinte de şedinţă Dragoş Puiu Horhocea „d-le consilier Tănase ştiţi care 
este ideea cu transparenţa, este foarte simplu, credeţi că vă vor fi ascunse 
documentele?” 

Dl. consilier Neculai Tănase „eu întreb de ce nu a au fost prezentate la şedinţa 
de astăzi? Eu chiar vă rog frumos, pentru astăzi nu cred că sunteţi pregătiţi, da? Pentru 
şedinţa următoare sau într-o săptămână să prezentaţi acest raport, eu ca şi consilier, ca 
şi reprezentanţi a unor cetăţeni din municipiul Focşani vă rog să prezentaţi o listă cu 
firmele care au participat, sumele care le-au încasat, volumul de muncă pe care l-au 
depus, contractele care s-au încheiat, că altfel lumea vorbeşte şi este păcat. În afară de 
asta haideţi să mergem cu pasul prin Focşani, o mulţime de cunoscuţi mi s-au plâns că 
li s-a spart scutul pe străzile laterale, inclusiv mie mi s-a spart scutul, dar nu am vrut să 
mă dau pe mine exemplu, la maşina. Dacă tot se bagă atâţia bani în deszăpeziri, haideţi 
să facem şi o treabă aşa cum trebuie, pentru ca oamenii sunt nemulţumiţi, eu nu fac 
altceva decât să mă fac reprezentantul unor focşăneni.” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „îmi cer scuze că nu am putut participa la şedinţa 
de comisie că am o problemă jos, la audienţe. D-le consilier eu nu pot să închei contract 
cu firmele care au lucrat până când nu am prevăzută suma în buget. Eu trebuie să fac 
primul lucru, iar acesta este să prevăd aceşti bani după care să închei contract cu 
firmele care au lucrat. Acesta este motivul pentru care doresc să facem această şedinţă 
să alocăm acestă sumă de bani, că o să fie 2,1 milioane lei, că va fi 1,9 milioane lei, nu 
ştiu încă pentru că urmează confirmarea foilor, urmează să fie fiecare cu foile de 
parcurs, cu tot ce au de făcut acolo, să confirmăm. În momentul în care se termină 
treaba aceasta să va prezenta şi nu numai dumnevoastră, la toţi d-nii consilieri o să vi 
se prezinte exact firmele care au lucrat, câte ore au lucrat, foile de parcurs, aduse, 
confirmate, tot ce s-a făcut. Anul trecut, în vară, au venit d-nii de la Curtea de Conturi şi 
au verificat toate treburile acestea. Ceea ce confirmăm şi ce sume alocăm, noi suntem 
responsabili, dumneavoastră nu faceţi altceva acum decât stabiliţi o sumă care urmează 
să fie cheltuită pentru astfel de lucrări, dar modul în care se cheltuiesc banii şi v-am mai 
spus treaba aceasta, noi suntem direct răspunzători. Iar nu cred că de data aceasta 
tinând cont de nenorocirile care au fost afară, cetăţenii prea mulţi din municipiul Focşani 
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au avut de ce să se plângă pentru că s-a muncit începând cu noaptea de 24 spre 25 
ianuarie, s-a muncit 24 din 24 ore cu apoape 100 de utilaje în municipiul Focşani. 
Duceţi-vă şi vă rog din suflet dacă respectaţi cetăţenii municipiului Focşani la care ţineţi 
extraordinar de mult şi m-am convins de treaba aceasta, mergeţi cu dl. consilier la 
Interex şi fotografiaţi-l lângă munţii de zăpadă de care i-am cărat, duceţi-vă în curte la 
CPL să vadă munţii de zăpadă şi de acolo, să meargă la Cimitir să fotografiem pentru 
că ne folosesc şi nouă. În momentul în care vor veni controale să vadă într-adevăr unde 
s-au cheltuit banii cetăţenilor municipiului Focşani. Mă lăudam cum 3-4 zile când am 
abrobat bugetul că am reuşit să punem 18 miliarde lei deoparte, uite că nu i-am pus,     
i-am păpat la altceva, iar dacă vreţi să vedeţi cum arată oraşul, vă rog să vedeţi cum 
arată şi alte oraşe şi să faceţi o comparaţie, să vedeţi ca nu este nici un trotuar făcut 
chiar în oraşe mari că, n-au făcut decât bulevardele mari, dar noi de bine de rău, am 
intrat şi pe străzile secundare, mai sunt câteva străzi de terminat în municipiu Focşani şi 
putem să spunem că am asigurat posibilitatea cetăţenilor de a se deplasa în condiţii de 
iarnă.”   

Dl. consilier Aurel Bâcu „nişte nelămuriri vis-a-vis de proiectul aflat astăzi pe 
ordinea de zi am avut şi eu, în schimb am participat la şedinţa de comisie unde dl. 
viceprimar Necula ne-a lămurit câteva întrebări pe care mi le puneam chiar dacă a fost o 
informare rapidă, am înţeles, am şi văzut, probabil şi această şedinţă trebuia să înceapă 
cu o scurtă informare vis-a-vis de numărul de utilaje. Adică ce ne-a spus dl. viceprimar 
Necula sus, putea să ne spună şi aici şi se lămureau multe şi din întrebările pe care dl. 
consilier le-a pus aici. S-a muncit într-adevăr foarte mult, personal am văzut stilul şi felul 
în care s-a muncit. Firmele care au lucrat astea sunt din Focşani, am înţeles tot din 
spusele d-lui viceprimar că majoritatea firmelor care au lucrat sunt din Vrancea şi 
Focşani, este şi normal, probabil că şi-ar mai fi dorit câteva firme să lucreze să vină şi 
acum la Primărie să încheie convenţii şi vor fi luate în vedere pentru alte situaţii de 
urgenţă. Ce mă îngrijorează puţin tinând cont şi de backgraund-ul meseriei, carierei 
mele, principiul armatei este să nu rămâi niciodată fără rezervă sau chiar dacă eşti în 
luptă şi eşti în situaţia să rămâi fără rezervă asta trebuie să fie prioritar în refacerea ei, 
probabil va trebui să vedem cum să refacem rezerva pentru că situaţii de urgenţă după 
cum aţi văzut sunt destule. Asta este, aceasta este iarna şi cu ea nu ne putem bate, am 
înţeles că până vineri s-au facturat ceva valori de vreo 8 miliarde lei, iar restul până la 
18 miliarde să le stea la îndemână pentru continuare deszăpezirii şi pentru valul care se 
anunţă de meteorologi între 8-10 februarie.” 

Dl. consilier Neculai Tănase „d-le Primar, d-le consilier Bâcu eu nu m-am referit la 
faptul că nu s-a muncit, s-a muncit însă pe mine m-a interesat alocarea banilor. Nu poţi 
ca o Primărie care-şi alocă toţi banii din rezervă să nu te întrebi cum sunt alocaşţi aceşti 
bani. Dumneavoastră aţi spus că fiecare vine, munceşte, păi dacă vin acum două, trei 
firme din Focşani s-au din altă parte şi vor să muncească dumneavoastră credeţi că au 
loc să muncească, indiferent cât de muncitori pot fi. Nu se pune problema de muncă, se 
pune problema transparenţei modului cum se alocă aceşti bani pentru a se deszăpezi, 
aici este problema principală. Eu vroiam să vă întreb d-le Primar, în condiţiile în care nu 
mai există fond de rezervă credeţi că este în regulă pentru Focşani? Dacă peste trei 
săptămâni o să avem iar vreme rea, ce facem? O să fie iar cod roşu şi o să aloce din nu 
Guvernul pentru că pe asta vă bazaţi probabil.” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „ce legătură au alegerile cu treburile acestea?” 
Dl. consilier Neculai Tănase „d-le Primar atât timp cât nu exstă transparenţă...” 
Dl. preşedinte de şedinţă Dragoş Puiu Horhocea „haideţi să nu facem din şedinţa 

de astăzi o vendetă. D-le consilier Tănase cred că este foarte simplu de înţeles un 
singur lucru, noi nu facem altceva decât să aprobăm o sumă acum, dacă vreţi să vedeţi 
transparenţa alocării sumelor este foarte simplu, asta se va face in şedinţa următoare.” 

Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „ca de obicei subiectul acesta că venim sau 
nu la şedinţele de comisie este un lucru important sau mai puţin important. Important 
este că ceea ce spunem sau înţelegem la şedinţele de comisii trebuie să le prezentăm 
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şi aici pentru că evident că exită o tribună, reprezentanţi mass-media care transmit 
astfel de lucruri şi mi se pare foarte corect din partea dânşilor că fac lucrul acesta, dar în 
schimb trebuie să fim corecţi şi să analizăm situaţiile aşa cum sunt. Suntem într-o 
situaţie de urgenţă, aşa s-a procedat legal de fiecare dată când am avut astfel de situaţii 
în sensul că atunci când se declanşează o astfel de stare de urgenţă se dau note de 
comandă pentru utilajele respective urmând ca ulterior să se facă acele documente şi 
plata efectivă a acelor lucrări. Asta este aşa o poveste, doar de dragul de a ne face 
auziţi şi nu ştiu cine vă ascultă.” 

Dl. consilier Lionida Milea „vroiam să spun şi eu că suma într-adevăr este mare, 
dar aşa cum a spus şi dl. Primar dacă este o sumă pusă la dispoziţie şi din care să se 
poată lua bani în funcţie de necesitate mi se pare normal pentru că nu avea cum să 
procedeze conform legii. În ceea ce priveşte deszăpezirea trebuie să recunoaştem că 
faţă de alţi ani, anul acesta străzile au arătat mult mai bine, chiar bulevardele au fost 
curăţate la timp, într-adevăr pe cele laterale mai este de lucru şi chiar sunt multe 
probleme, dar cred eu că se vor duce la bun sfârşit şi dacă nu ai bani nu poţi să faci 
treabă. În ceea ce priveşte cheltuielile pe lucrări, este bine să ni se prezinte şi nouă un 
deviz la sfârşit în care să ne arate ora cu cât a fost platită, durata execuţiei şi atunci cred 
că nu vor mai fi probleme.”  

Dl. consilier Radu Niţu „în primul rând s-a început greşit, tendenţios după părerea 
mea, pentru că dânsul aflat, colegii noştrii care au vorbit înaintea mea suma de 18 
miliarde lei, toată se cheltuie. Eu spun că a fost transparenţă în primul rând, am fost prin 
Primărie, am fost implicat puţin şi în zona de răspundere şi în calitate de consilier şi 
vreau să spun că am fost când firmele au venit aici şi s-au făcut discuţii pe oră, pe 
traseu, pe strânsul zăpezii şi deszăpezirea respectivă. Se cunosc firmele foarte bine,    
au venit aici, nu au fost într-o sală prin spatele Şcolii nr. 9 sau în altă parte, au fost în 
Primărie. Vreau s-a vă spun că s-a acţionat  aşa cum au spus şi colegii, s-a acţionat 
foarte bine, de când sunt eu, în zona Mîndreşti-ului nu au fost atâtea utilaje şi modul 
cum s-a acţionat pe toate străzile, cetăţenii recunosc această situaţie, nu eu Radu Niţu, 
cetăţenii m-au rugat să transmit că, precum acum niciodată nu s-a întâmplat şi poate şi 
în oraş. Poate să vă spun sincer am observat spiritul civic al cetăţenilor, nu a răspuns in 
acelaşi fel sau în mod egal cu ce s-a întâmplat din partea Primăriei. De asemenea d-le 
consilier Tănase sunt organe care analizează facturile respective, nu dumneavoastră vă 
puneţi întrebarea la început că cine fură sau cum a furat. Părerea mea este că 
dumneavoastră că de la început aţi pornit pe o temă tendenţioasă ca să daţi bine la 
presă ca să spuneţi şi dumneavoastră ceva. Sunteţi de mai multe luni sau de mai mulţi 
ani în căutare a unui „eu” al dumneavoastră, a unei zone de-a dumneavoastră, dar nu 
aţi găsit zona şi v-as ruga, părerea mea personala şi noi consilierii să încercăm dacă 
putem să dăm o mână de ajutor prin cetăţenii pe care-i reprezentăm cum spune dl. 
consilier Tănase. De asemenea vreau să vă spun că şi şcolile, creşele, grădiniţele au 
fost ajutate cu personal si Administraţia Penitenciarelor şi Penitenciarul de la Mîndreşti a 
acţionat pe străzi şi chiar în Mîndreşti, a fost o implicare bună, mult mai bună, ca în anii 
trecuţi, asta trebuie să o recunoaştem. Că au mai fost probleme minuscule, au mai fost, 
dar nu ne punem de la început tendenţios că se cheltuie 18 miliarde lei. Păcat că nu aţi 
fost la comisie pentru că s-a explicat foarte clar de către viceprimarul municipiului care 
s-a implicat, a spus clar şi firme şi cât este costul, acesta este în jur de 2 miliarde acum, 
deci nu sunt 18 miliarde cum aţi spus duneavaostră de la început.” 

Dl. consilier Lilian Ilie „vroiam să-l întreb pe dl. consilier Niţu, dar nu vreau să 
intru cu dânsul în polemică, spunea puţin mai devreme că sunt organe care se ocupă de 
analiza facturilor. Eu cred că şi Consiliul Local are tot dreptul să afle ce valoare au 
facturile, ce înseamnă, ce reprezintă. D-le Primar vroiam să vă întreb dacă sunteţi 
mulţumit de cum arată străzile din Focşani? Nu vorbim de cele principale unde timp de o 
săptămână şi ceva se tot chinuie să deszăpezească şi astăzi am văzut au o amploare 
mai mare. Observ că cetăţenii din Focşani au o altă părere, văd altfel lucrurile, nu ştiu 
din ce cauză, oamenii sunt nemulţumiţi, străzile secundare sunt în continuare sub 
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zăpadă, ce au reuşit locatarii cu lopeţi şi cu forţe proprii să-şi rezolve problemele, dar nu 
pot să spun că poate a intrat o singură dată utilajele pe acolo şi cât de cât, dar sunt 
deplorabile, sunt situaţii pe care unii le consideră ok şi cetăţeanul vede altfel, nu ştiu din 
ce cauză. Vreau să va mai adresez o întrebare, acum doi ani de zile s-au alocat cam 
aceleaşi sume de bani pentru deszăpezire şi a fost o iarnă mult mai grea, a fost zăpadă 
mai multă. Acum văd că se alocă, după doi ani de zile cam aceeaşi sumă. D-le Primar 
puteţi să-mi răspundeţi şi mie la aceste întrebări?”  

Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le consilier în momentul în care este viscol afară 
avem obligaţia să rezolvăm ce înseamnă elementele vitale ale unei comunităţi, căile 
principale de transport, unde trebuiesc făcute aprovizionări, spitalul, pompierii, poliţia, 
căminul de bătrâni şi altele. După ce am reuşit şi am rezolvat aceste propbleme, după 
aceea încercăm să intervenim şi pe celelalte zone pentru degajare şi altele. Nu poţi 
odată ce a început viscolul să începi aceste probleme, sunt străzi pe care am trecut de 
cel putin 5-6 ori, se trecea, apoi nu se mai cunoştea. Dacă dumneavoastră nu aţi 
participat niciodată la deszăpezire nu aveţi de unde să vă daţi seama şi este greu să 
observi ce se întmplă în astfel de situaţii. Aici cred că s-a înţeles un pic greşit, acum doi 
ani de zile într-adevăr cantitatea de zăpadă a fost cam dublă în municipiul Focşani, dar 
acum doi ani de zile noi am cheltuit aproape 32 miliarde lei, bani cheltuiţi efectiv pentru 
lucrările executate atunci. Acum noi nu facem altceva decât să aprobăm o anumită 
sumă aşa cum v-am spus înainte, în baza acestei sume, având această sumă aprobată 
noi trebuie să încheiem contracte cu cei care au prestat servicii în această perioadă. 
Asta facem noi acum, aprobăm banii după care vom semna contractele în funcţie de 
numărul de curse şi cantităţile executate. Nu vă supăraţi le putem ţine evidenţa corectă 
a maşinilor, cât a lucrat, câte ore au mers? Răspundeti-mi ca specialist, nu vă întreb ca 
altceva, ci ca specialist.” 

Dl. consilier Neculai Tănase „d-le Primar acum doi ani s-au alocat 20 de miliarde 
lei.” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „atât trebuia să spuneţi, da sau nu. Pot ţine o 
evidenţă corectă a funcţionării unei maşini mari din acestea? Spun asta pentru că 
dumneavoastră aţi lucrat în domeniu şi aveaţi obligaţia ca fiecare maşină să aibă un 
sistem de înregistrare a orelor de funţionare, a kilometrilor parcurşi. Se poate pune vreo 
problemă în privinţa transportului din municipiul Focşani? Îmi cer scuze, poate vă 
plictisesc, dar haideţi să discutăm, să lămurim nişte lucruri, modul în care se face 
confirmarea, modul în care achităm nişte bani, sunt nişte sume foarte mari şi eu 
recunosc treaba aceasta, dar vreau să va întreb avem posibilitatea să ţinem o evidenţă 
clară a lucrurilor acestea?” 

Dl. consilier Neculai Tănase „da.” 
Dl. Primar Decebal Bacinschi „dacă maşina a lucrat de la 7,00, utilajul de la ce 

ora lucrează? Tot de la 7,00 trebuie să lucreze, trebuie sa-i confirm lui în perioada cât 
lucrează şi maşina, nu? Deci există posibilitatea ca să dimensionăm în timp şi ca 
voaloare toate aceste lucrări care au fost executate. Asta o să vă prezentăm noi 
dumneavoastră după ce terminăm de încheiat contracte, după ce încheiem şi 
confirmăm toate foile pentru că sunt trei persoane care verifică treaba aceasta, verifică 
şi de la direcţie, verifică şi de la Primărie, verifică şi cineva care este pus special de a 
verifica modul în care se fac aceste confirmări. Nu aruncăm banii aceştia cu ochii 
închişi, iar ceea ce m-a deranjat şi încă o dată îmi cer scuze, ce treabă au alegerile cu 
ce am făcut noi zilele acestea pentru că sunt oameni care nu au dormit de 3 zile.” 

Dl. consilier Neculai Tănase „d-le Primar şi eu îmi cer scuze, dar vă spun că am 
văzut maşini şi utilaje plimbându-se prin oraş, acelea nu ştiu cum vor fi cuantificate.” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „şi eu am văzut şi nu pot să supraveghez 100 de 
utilaje. Sunt foarte multe societăţi comerciale din municipiul Focşani, care au încheiate 
contracte cu anumite societăţi pentru astfel de lucrări şi s-ar putea să fie şi utilajele 
noastre, pentru că la utilajele noastre am luat personal şi de la Consiliul Judeţean pentru 
supraveghere, aproape fiecare punct de lucru a avut o persoană care a supravegheat 
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această activitate. Cât s-a putut s-a făcut, din punctul acesta de vedere. Iar această 
suspiciune care există, vă rog să mă credeţi sincer pe mine ca om mă deranjează.” 

Dl. consilier Neculai Tănase „dacă se prezenta o situaţie transparentă, mai avea 
loc discuţia aceasta?” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le consilier nu aveam cum să vă prezentăm, cel 
puţin vă puteam spune, au lucrat 80 de utilaje mari, 100 de maşini, acum încheiem 
aceste contracte. Am făcut toată procedura legală de achiziţie, dar nu pot încheia 
contractul definitiv cu cel cu care am lucrat, până când nu am aprobaţi banii. Nu pot să 
angajez o lucrare. Datorită acestei situaţii de alertă, am avut posibilitatea să execut nişte 
lucrări înainte de a avea perfectate aceste acte. Acum nu fac altceva decât aprobăm 
această sumă, o împărţim în funcţie de numărul de utilaje, încheiem contractul, 
contractul poate fi la limita superioară sau inferioară, totul depinde acum de cât 
confirmăm noi.” 

Dl. consilier Neculai Tănase „de unde veti şti câţi bani vor fi necesari?” 
Dl. consilier Marius Eusebiu Iorga „cred că au vorbit foarte multe persoane, nu aş 

vrea să vă reţin nici eu, trebuia să fie o simplă şedinţă în care trebuiau alocate nişte 
fonduri din fondul de rezervă, cu convingerea că dl. viceprimar, aşa cum ne-a explicat şi 
în şedinţa de comisie o să ne pună şi la dispoziţie anumite materiale. Ştim că au fost 80 
de maşini, ştim că preţul a fost obţinut sau discutat la fel ca acum doi ani, daca am 
înţeles bine 200 lei, se calculează la oră, iar mie mi s-a părut un lucru foarte corect.” 

Dl. preşedinte de şedinţă Dragoş Puiu Horhocea „spre ştiinţa mea ştiu că au fost 
foarte multe firme, chiar 90% din firmele care deţineau utilaje şi maşini care foloseau la 
deszăpezire au fost chemate spre ajutor.” 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 17 
voturi „pentru” si 2 voturi „abţinere” a d-nilor consilieri Neculai Tănase şi Lilian Ilie,  
devenind hotărârea nr. 37 

 
 
Dl. preşedinte de sedinţă Dragoş Puiu Horhocea consideră că au fost epuizate 

toate punctele de pe ordinea de zi, consideră lucrările sedinţei încheiate şi mulţumeşte 
tuturor pentru participare. 
             Drept care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
             
 
 
 
            PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                               S E C R E T A R U L 
                                                                                    MUNICIPIULUI FOCŞANI, 
               Dragoş Puiu Horhocea                                  Eduard-Marian Corhană 
 
 
 

         ÎNTOCMIT, 
    Daniela Bobeică 
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